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Wielce Szanowny Panie Premierze, 

przez kilka ostatnich lat głosowałem na Pana partię, ale teraz waham się, czy to ma 

sens. Jestem działkowcem, działka jest jedną z większych moich radości, a 

tymczasem Pana stanowisko w sprawie działek jest pokrętne. Nie wiadomo, czy 

ustawa w ogóle wejdzie w życie. Nie wiadomo w jakim kształcie. 

Miałem Pana za Męża Stanu, niestety obecnie z licznymi rysami. Jest jeszcze 

szansa na zmianę niekorzystnego wizerunku, ale czas ucieka. Mimo wszystko liczę 

na Pana Premiera, na to że dotrzyma Pan słowa danego działkowcom i ustawę w 

kształcie oczekiwanym przez nas przyjmie Sejm. 

Jest mi przykro, że muszę absorbować Pan Premiera swoimi uwagami, ale jestem 

do żywego zaniepokojony swoim losem. 
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